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Витебсктурист / Vitebsktourist 

Welcome to Belarus!

"Культурная "Мекка" Беларуси"

Витебск - Мекка художников, музыкантов, поэтов. Вы увидите храм Благовещения XII века - памятник древнерусской архитектуры, Свято-Покровский кафедральный собор, костел Святой Варвары, губернаторский дворец …

“The cultural “Mecca” of Belarus”
Vitebsk is a Mecca of artists, musicians and poets. One can see the church of Annunciation, which dates from the 12th century – a monument of old Russian architecture, Sviato-Pokrovsky cathedral, St.Barbara church, the governor palace.
"Фестивальный Витебск"

В настоящее время Витебск  по праву называют культурной столицей Беларуси.  Широкой известностью в республике  и  за ее пределами  пользуется фестиваль искусств "Славянский базар в Витебске", Шагаловские дни, музыкальный фестиваль им. И.И. Соллертинского, фестиваль джазовой музыки, Международный фестиваль современной хореографии, бальных танцев и многое другое.

“Festival Vitebsk”

Vitebsk has all the right to be called the cultural capital of Belarus. The Festival of Arts “Slavianski Bazar in Vitebsk”, Chagall days, the Musical festival named after I.Sollertinsky, the Jazz festival, the International Festival of Modern Choreography, ballroom dance and many other events have become widely recognized not only locally but also internationally.
"Здесь жил Илья Репин"

Усадьба  Здравнево - тихий уютный уголок природы, где любил творить Илья Репин. На высоком берегу Западной Двины, именно здесь талант Репина обрел новое дыхание, воплотившееся в картинах  "Осенний букет", "Беларусь".

“Ilja Repin lived here”
Zdravnevo is a silent cozy corner of the nature where Ilja Repin loved to create. Located picturesquely on a high bank  of the Western Dvina river, this place gave a new breath to the artist’s talent, which was embodied in the paintings “Autumn bouquet”, “Belarus”.
"В  гостях  у Марка и Беллы"

Витебск - родина и главная тема творчества художника Марка Шагала. Ели Вы хотите приобщится к волшебному искусству Марк Шагал, приезжайте в город его детства, отрочества и юности! 

А чаепитие у самовара в яблоневом саду под чарующие звуки еврейской скрипки надолго останется в Вашей памяти.
“Paying a visit to Marc and Bella”

Vitebsk was the native land and the main theme of Marc Chagall’s creative work. If you wish to become familiar with the magic art of Marc Chagall, come to the city of his childhood, adolescence and a youth! Tea  drinking with a samovar in the apple orchard, accompanied by the enchanting sounds of the Jewish violin will for certain win a place in your memory for a long time.
 «VITEBSKTOURIST»

210600, Republic of Belarus, Vitebsk, Chernyahovskogo av. 25/1

tel.: +375 212 27-22-25,  27-03-34
mob.number +375 44 702 83 20

email: vitebsktourist@mail.ru
www.vitebsktourist.by
